Nam Wah Catholic Secondary School 天主教南華中學



Revised as at 8th July 2022

School-based Fine-tuning of Medium of Instruction

Under the policy of fine-tuning MOI at junior secondary levels advised by EDB, we exercise professional discretion to put in place the most appropriate MOI arrangements in non-language subjects with regard to the needs of our students.

- In the classes of students having higher learning abilities in English, selected topics from Mathematics and Science subjects are conducted in English (not more than 25% of total lesson time).
- In normal classes, we dedicate up to 10% of total lesson time to extended learning activities in English (revision of some topics using English).
- Assessments and assignments are designed involving English elements.
- Members of task force are responsible to discuss and suggest opinions regularly to evaluate the performance of the policy and propose modification and improvement whenever necessary.

2022年7月8日修訂

校本微調教學語言政策

根據教育局在初中微調教學語言政策的指引,本校按學生的需要作專業判斷,於非語文科目採用最合適的教學語言安排。

- 於學生學習英語能力較強的班別,數學科及科學科的部分單元將以英語 授課(英語授課總課時不多於25%)。
- 其他班別將調撥不多於 10%的課時進行英文延伸學習活動 (以英語重溫部分學習內容)。
- 考卷及課業設計將滲入英文元素。
- 專責小組定期召開會議以檢視計劃成效及在有需要時作出修訂及改善。